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Antwoord op bijstandsverzoek van 6 januari 2021

Datum

Betreft

Geachte heer [JERE
Met deze bevestig ik de goede ontvangst van uw bijstandsverzoek van 6 januari

j.I. met als onderwerp “Update and request for continued assistance for COVID-19

response”.

In uw brief vraagt u onder andere om extra steun voor CPS, het publieke labora-

torium, zodat zij zich volledig kunnen wijden aan het bestrijden van de COVID-19

pandemie. U vraagt dan specifiek om:

1. De verlenging van het contract van de AMI-epidemioloog voor de ondersteu-

ning van uw Covid aanpak en de implementatie van de vaccinatiestrategie.

Ik heb besloten dit verzoek te honoreren. Deze epidemioloog kan uw land blijven
ondersteunen zolang het Ministerie van VWS een contract heeft met AMI. Ik hecht

eraan regelmatig met uw medewerkers stil te staan over de inzet van deze epide-

mioloog om vervolgens de conclusie te trekken over het continueren van deze in-

zet,

2. Financiéle steun om de eerste zes maanden van dit jaar extra verplegers

(max. 10 fte) aan te nemen met de mogelijkheid tot een jaar verlenging totdat

uzelf lokale verplegers aan hebt kunnen nemen.

Ik heb besloten om uw verzoek te honoreren voor het financieren van de inzet van

lokaal personeel als vervanging van het AMI personeel o.a. voor bron- en contact-

onderzoek bij uw dienst CPS. Hiervoor stel ik maximaal eur IBEEN- beschik-

baar voor een periode van een half jaar. Ik ga ervan uit dat u deze personen ook

in kunt zetten voor het vaccinatieprogramma. U kunt hiervoor een factuur indie-

nen bij het Rijksinstituut voor Valksgezondheid en Milieu (RIVM). U kunt de admi-

nistratieve afhandeling afstemmen met uw contactpersoon bij het RIVM, de heer

EEE, EET rivm.nl, +31 (030) JEEEZ In april 2021 zal een tus-

sentijds evaluatiegesprek over deze bijstand worden ingepland.

3. De mogelijkheid om flexibel over AMI-personeel voor CPS te beschikken als

het aantal besmettingen significant toeneemt.
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Secretaris-Generaal

Met het beéindigen van het contract voor de inzet van AMI personeel bij CPS per Directie Zorg en Jeugd

31 december 2020 heb ik met SMMC afgesproken dat AMI personeel dat werk-
uma

Te A

zaam is bij SMMC ingezet kan worden bij CPS, mits de epidemiologische situatie
Ls

dat toestaat. Ik heb begrepen dat dit inmiddels al het geval is en dat hier goede Kenmerk

afspraken over gemaakt zijn. 1766570-212867-ZJCN

Ook verzocht u voor dit komende halfjaar om steun bij het implementeren van het

vaccinatieprogramma, met de mogelijkheid dit tot het einde van het vaccinatie-

programma te verlengen. Uw bijstandsverzoek is ook besproken tijdens het be-

zoek van de vaccinatiegezant en de RIVM-delegatie en zijn de volgende afspraken

gemaakt:

4. Een ‘vaccinmanager’ is aangesteld. Dg

is geworven via het Rode Kruis. Het Rode Kruis zal de inzet van de

factureren bij VWS. In voorbereiding op de komst van

is een tijdelijke penvoerder aangesteld in de persoon va ia het

SMMC voor het afronden van het concept uitvoeringsplan. Hiervoor stelt VWS max

IEEE beschikbaar, SMMC kan de inzet van dejEXEZlf actureren bij
het ZVK te Bonaire.

5.IEzal voor 3 weken de rol van ‘logistic officer’ op zich ne-

men, waarna haar zal opvolgen tot juli 2021. VWS zal zorgdra-

gen voor de praktische afhandeling van deze inzet en het wit-gele kruis hierbij on-

dersteunen.

6. Ten aanzien van uw verzoek om ondersteuning bij het opzetten van een regi-

stratiesysteem is overeengekomen dat dit niet meer nodig is omdat er al een regi-

stratiesysteem voorhanden is. Ook de aanvraag voor extra ondersteuning op het

vlak van communicatie is besproken dat het op dit moment niet noodzakelijk is

omdat er in deze adequate ondersteuning is van het RIVM en VWS.

Ik hoop u zo voldoende geinformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,
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